
Styrelsemöte nr 6 i Arilds Byalag 2023-09-27 

Plats: Hamnen 

Närvarande: 

- Claes Lundgren 

- Christina Brattström 

- Eva Gauffin 

- Helena Heuman 

- Johan Lönnquist 

- Fredrik Magnusson per teams 

- Marko T Wramén 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes efter tillägg under Övriga frågor 

3. Godkännande av protokoll från styrelsemöte 2023-08-08 

 Protokollet godkändes. 

4. Rapport ekonomi 

Per dagens datum har vi 426 betalande medlemmar. Många medlemmar 
betalar avgiften via Swish, vilket är praktiskt för oss, vi kan skapa en lista med 
alla mobilnummer för att kunna skicka meddelanden till alla i gruppen. För att 
strukturera alla inbetalningar bör vi använda oss av ett antal korta 
kommandon, typ Medlem 2024 eller Bad 2024. 

Vi har två olika konton med en sammanlagd behållning på cirka 234 000 + ett 
konto för Folkvis gåva. I dagsläget får vi dålig ränta. Claes fick i uppdrag att kolla 
vad Swedbank kan ge för villkor och Fredrik vad SHB kan erbjuda. Fredrik vill 
också boka ett möte med byalagets revisor. 

5. Verksamheten 

5.1 Uppföljning Arildsdagen 

Helena har skickat ut en lista över punkter att ta med till nästa år. 
Lista skickas igen och alla som har tankar om detta kan fylla på 
listan.  



5.2 Arildsslingan 

Kommunen är beredd att sätta upp en bänk invid slingan när 
byalaget anvisat en plats och markägaren Katolska Församlingen 
givit sitt tillstånd. Johan talar med Sverker Johansson om bägge 
frågorna.  

Christina har talat med kommunen om skyltning. 

 5.3  Budget tisdagsklubben 

Johan har lämnat in ansökan om bidrag för att motverka 
ensamhet hos äldre. Tisdagsklubbens aktivitet ligger inom detta. 

 5.4 Uthyrning av RS  

Mexhit har målat RS utvändigt. Patrik målar sockeln och målar 
och lagar dörren som ersättning för att han får förvara material 
till bikupor i RS.  

 5.5 Arildsloga vid infart 

Eva och Marko har tänkt sig en loga med tyngdpunkt på berget, 
hamnen och kapellet och vill be Wenche Nevalainen att komma 
med ett förslag. Avsikten är att logan ska kunna användas också t  
ex på tröjor. Styrelsen biföll önskemålet. 

 5.6 Kunskap och soppa 

Kaj Svensson, som vet mycket om livet i Arild en gång i världen, 
har avböjt att medverka vid en kunskap och soppa. 

Claes har preliminärt bokat Strand den 2 november. Alla detaljer 
är ännu inte klara. När allt är bestämt lägger Marko ut 
information på hemsidan och facebook samt ordnar affischer.  

 5.7 Adventskaffe mm 

  Tiderna för advent spikades. 

26 november: Ljusslingan på Porras backe sätts upp. Clas 
Hellstrand tillfrågas om att ansvara. 

3 december: Grantändning på Stelebacken. Eva och Helena 
ansvarar för kaffe mm. 

10 december: Sedvanligt luciafirande hos Mor Cilla. Johan och 
Christoffer ansvarar. 

 



5.8 Kommunens förslag till lekplats 

 Claes efterlyser information om vad som händer. 

5.9 Cykelbanebygget från Nyhamnsläge 

 Claes efterlyser information om vad som händer. 

5.10 Städning av poolhuset och skanning av dokument 

Kommunen har lovat se till att poolen stängs helt innan det blir 
frost. 

Samling i poolhuset på tisdag 3 oktober kl 14:00. Lådor med 
handlingar gås igenom. Handlingar, som är från 2015 eller äldre 
slängs om det inte finns särskild anledning spara. Viktiga 
dokument kan skannas eller sparas i ny pärm. Fredrik går igenom 
verktygen och slänger det som inte fungerar.  

6. Information mm 

 6.1 Redaktionsgruppen 

Ingen information. 

6.2 Information under arild.se 

 Helena har skrivit till Roger om bistånd. 

6.3 Inköp av reservdelar till tälten 

 Ingen information 

7. Utestående punkter 

 7.1 Upprustning röda hallar 

  Inget har hänt i saken. 

 7.2 Bänken på Snogaliden 

  Bänken är trasig. Claes har kontaktat Länsstyrelsen. 

 7.3 Ansökan om kulturbidrag 

Johan håller i detta. Ansökan ska vara inne den 31 oktober. En 
verksamhetsplan måste finnas med. Vi kan uppdatera den som 
gjordes förra året. 

8. Övriga frågor 



Kommunen har utlovat en anslagstavla till byalaget. Den ska vara 
glasad och låst och placeras på Busstorget. 

Vad ska vi göra med utbredningen av Parkslide? Detta borde vara 
ett samarbete inom kommunen. Claes söker Josefin på 
kommunen. 

Badstegarna tas upp för tidigt. Claes söker Josefin på kommunen. 

Allmän skötsel av kommunens marker. Claes söker Josefin på 
kommunen. 

Förra vintern var byn helt igensnöad utan att snön röjdes på 
rimligt sätt. Claes söker Karl Magnus på kommunen. 

Kommunen har lovat byn en staty. Claes går vidare med att 
kontakta Gordon Skalleberg.  

9. Nästa möte  

  Den 9 november kl 18:00 på Glarhallavägen. 

 

………………………………………………………………………………………………………………………. 

Claes Lundgren 

 

 

…………………………………………………………………………………………………………………………….. 

Helena Heuman 

 

 


